
Podcast Skąd się biorą dzieci - drugi sezon
Nie mam dzieci. Nie jestem psycholożką ani edukatorką
seksualną. O intymności wciąż się uczę. Dlaczego zatem
podcast o edukacji seksualnej? Bo głęboko wierzę w bezpieczną
przyszłość. W to, że dzięki wiedzy przestajemy się bać,
wstydzić, zaczynamy odróżniać poglądy od faktów. Że…
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